

Redemption Instructions Please read info below for instructions on how to redeem your Gift card. Redeem (use) Online Only at: <http://airlinegift.com> 1) Register an Account at <http://airlinegift.com> then click on Book Trip | Redeem 2) Search, Book or purchase based on your product needs. 3) Once you have selected the options that best suit your needs, enter the details of the person or all persons involved in the booking or product transaction 4) Proceed to the check-out page and copy and paste your eGift card code into the Redeem eGift card code box and click submit, proceed to agree to the T&Cs and click Order now to complete your booking & transaction, you will shortly receive a confirmation via email. 5) A maximum of 2 eGift card codes are permitted per transaction, if your basket value exceeds the value of the eGift cards you may pay the difference by using Visa, MasterCard or American Express. 6) AirlineGift gift cards have a 12 months expiration from issuance, except for residents in North America gift cards do not expire. Ireland expiration is 60 months and Australia & Germany which is 36 months, subject to local State & Country law and any required residual refund value for each State & Country, for full terms and conditions on currency and country of residence redemption requirements please visit <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx> 7) All website content, customer service, tickets and eVouchers will be in English language. Gift cards & eVouchers cannot be exchanged or refunded. 8) For quick answers and any questions regarding Gift cards and best use, please visit <https://faqs.tripgift.com/> **ءءارق ىجري ءاءرتس ال اءاميل عء**

كب ءصاآل اى اءهل اءق اءب لاءبءسا ءىفك ل وءاميل عء ىل ع ل وءءل ل ءانءا ءامول عم ل
بأسا س ل ىجس ءب مق (1) <http://airlinegift.com> ىل ع ءقف ءن ءن ءل ا رب ع (م اءءءسا ل) لاءبءسا
ا ءانءسا ىرءشا وء زءا وءءءبا (2) لاءبءسا اءل ءر زءا ىل ع رءن ا مء <http://airlinegift.com> ىل ع
ل ءءفأ ل كءب كءا ءا ءا ءا بسا نء ىءل اءار اءل اءا ءءا ءر ءب (3) كءءن مءا ءا ءا ءا ىل
ل ءن ا (4) ءارءل اءىل مء وء زءا ل اءىف نىكراءم ل اءا ءا ءا ءىم ء وء ءءل ل اءىف ءا ءا ءا ءا مء
ع ب ر م ىف كءب ءصاآل اءىن وءرءكل ءل اءى اءهل اءق اءب زمر ءل وءءن ب مق وءءل اءءفص ىل
ءورءل اءىل ع ءق ءا وءل اب مق مء ل اسر اءق وء رءن وءىن وءرءكل ءل اءى اءهل اءق اءب زمر لاءبءسا
رب ع اءىكأء اءىرق ىل ءل ءءسا كءىل مء وءكءءا مءمءل "نأل اءل طاء" ءوف رءن وءم كءا ل وء
ل ك ىف نىنءا ءىن وءرءكل ءل اءى اءهل اءق اءب زمر ل ءا ءىقأء ءم س ى (5) ىن وءرءكل ءل اءى رءل
عءءك نءم ى ءىن وءرءكل ءل اءى اءهل اءق اءب ءم ىق زواءءء ءارءل اءل س ءم ىق ءن لك اءا ءىل مء
اى اءه ءا ءا ءب عءمءءء (6) American Express وء MasterCard وء Visa ءق اءب مءءءءسا ب ءرفل
ىءءنءل اءل ءءىء لك ىر مءل اءمء نكس اءع ام ءاءص ءل اءىءرءءن مء اءء 12 ءءمل ءىءل صب AirlineGift
كل ءو ءا ءء 36 ىء اءىن امءل وءل اءل اءءسا وء اءء 60 ىء اءل رى ءىءل صب اءى اءهل اءق اءب ءىءل ص
ءل ءءى اءىف ءاءرتس ال اءا ب ل طءم نأءب ءل مءك مءك ءا ءورء ىل ع ل وءءل ل <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx>
رءاءءل وءا ل مءل اءمءء وءىن وءرءكل ءل اءق وءل اءىءءم ءل مءك مءك ءا ءورء ىل ع ل وءءل ل (7) ءمءل اءل ءل ب وءل مءل اب
مءل اسءو اءى اءهل اءق اءب لاءبءسا نءم ىل ءىل ءل ءل اب ءىن وءرءكل ءل اءى اءهل اءىل اسءو
اى اءهل اءق اءب ل وء ءل ءسأى اءىل ع ءىل ءل ءل اءب اءءءسا وءىن وءرءكل ءل اءى اءهل اءىل
<https://faqs.tripgift.com/> ءر اءىءى ءر ىل ءءفأ ل كءب اءمءءءسا وء